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Nästa möte 
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1. Val av justerare 

Jeanette Höglin och Anki Faith-Ell utses till justerare. 

 

2. Föregående protokoll barn- och utbildningsfrågor  

Genomgång av föregående protokoll.  

 

3. Information 

Förskolan har börjat med digital kränkningsanmälan. I grundskolan har det varit högre 

sjukfrånvaro (ej på grund av covid). Vilket är ganska normalt för Septembe. Pandemiplanen är 

reviderad och skolorna och förskolorna agerar som i våras. Det finnsfortfarande elever som 

hålls hemma från skolan av rädsla för covid, det är dock mindre än i våras.  

Budgeten för VO1 och 2 går plus bland annat på grund av covid, 9 miljoner av 20 är 

återbetalning från staten gällande sjuklöner. 

Kommunplanen tas i kommunstyrelsen den 9 november.  

Elevhälsan har tagit fram en basnivå för klassrum till skolorna för NPF anpassningar. Elisabet 

hör med Johan om det finns någon jämförelse av alla skolor hur långt det kommit i sina NPF 

anpassningar. 

 

 

 



 

4. Ärenden till barn- och utbildningsnämnden  

Följande ärenden är aktuella för nämndsammanträde den 21 oktober 2020: 

 

 Information om fritidshemsutveckling 

 Månadsrapport med ekonomisk uppföljning per den 30 september 2020 

 Preliminär nämndplan med budget 2021 (baserad på den budget som togs i juni) 

 Redovisning av pågående uppdrag 

 Investering i Kumla skola  

 Temagranskning (förskolan) 

 Dataskyddsombud 

 Sammanträdesdatum 2021 

 Nya uppdrag till BOU (ny stående punkt) 
Ett att uppdragen är att kartlägga skolbibliotek samt ta fram en basnivå på utbud av 
böcker i grundskolan.  
Jeanette tipsar om att se vad SLI har för utbud. SLI är ett cirkulationsbibliotek där 
man kan hyra böcker. 
 

 
Återkommande ärenden till nämnd är statsbidrag, delegationsbeslut, månadsrapport med ekonomisk 
uppföljning, anmälningar om kränkande behandling, pågående ärenden hos Skolinspektionen och 
Barn- och elevombudet, information från barn- och utbildningsförvaltningen och meddelande till 
barn- och utbildningsnämnden. 

 

 

 

5. Övriga frågor 

Lärarförbundet har några frågor: 

 Uppdatering av matriserna i lönekriterierna? 

Fackförbunden vill ha ett utkast av matriserna, de ska vara med i det arbetet med HR och 

rektorer. Förskolans rektorer har redan suttit med HR i denna fråga. 

 Ersättning för fritidspersonal som vikarierar i skolan? Vart tas besluten? 

Tar upp frågan som egen punkt på nästa samverkan 

 Särskolan till Nyboda ht-21? 

Inget är klart ännu, avvakta utredningen. 

Förstelärare uppdraget vad händer gällande avtalet? Facken vill delta i fördelningen av 

förstelärare. Elisabet hämtar in mer underlag från av gymnasiechef  Martin Lundell och 

chefen för grundskolan Johan Ahlkvist. Tar upp frågan som en punkt på nästa samverkan 

Kommunal har en övrig fråga till morgondagens samverkan.  

 Hur gör man om man som arbetstagare vill ta semester utanför semesterperioden jun-

aug? Vi har fått frågan till oss  från våra medlemmar. Då främst från förskolorna. 

Frågan tas upp i ledningsgruppen. Det gäller både förskolor och skolor att rektorerna lägger 

ansvaret på den sökande och dess arbetslag. Jeanette kartlägger hur många förskolor och 

skolor det gäller. 

 

 



 

 

LR har tre övriga frågor: 

 Medarbetarundersökningen; tidsplan? Uppföljning? 

 Medarbetarenkäten är stoppad tillfälligt då kommundirektören eventuellt vill ändra hur ofta 

den ska göras. Resultaten läggs in i Bestyr för uppföljning.  

 Studion på Sofieberg får ej vara kvar i sina lokaler efter skyddsrond. Lokalbrist i 
skolan – hur löses detta? 

Vi har tittat på olika lösningar och även tagit en ny diskussion med fastighet om 

skyddsrummet. Vi tittar på alternativa lösningar med rektor på Sofieberg. 

 Genomförs ”avslutningssamtal” med personal av någon annan än rektor? Speciellt 
om man ser att flertal lärare väljer att avsluta sina tjänster på en och samma skola? 
Nej, det har inte skett under hösten 2020. 
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